

WEBSITE USE DISCLAIMERS	إخلاء المسؤولية عن استخدام موقع الويب
<p>PLEASE CAREFULLY READ THESE DISCLAIMERS BEFORE USING THE WEBSITE OSADC.IO AND ITS ONLINE SERVICES. IF YOU DO NOT AGREE WITH THESE DISCLAIMERS, YOU SHALL NOT USE THE WEBSITE OSADC.IO AND ITS ONLINE SERVICES. ACCORDINGLY, BY USING OSADC.IO WEBSITE, YOU ACCEPT THESE DISCLAIMERS IN FULL.</p>	<p>يرجى قراءة بيانات إخلاء المسؤولية بعناية قبل استخدام موقع ويب OSADC.IO وخدماته المتوفرة عبر الإنترنت. في حالة عدم موافقتك على بيانات إخلاء المسؤولية هذه، لا يجوز لك استخدام موقع ويب OSADC.IO وخدماته المتوفرة عبر الإنترنت. وبناءً عليه، يعد استخدامك لموقع ويب OSADC.IO موافقة منك على بيانات إخلاء المسؤولية كاملة.</p>
<p>Last updated: 23 May 2018</p> <p>We ask you to carefully read these Website Use Disclaimers ("Disclaimers"), which are applicable to your use of the website https://osadc.io/en/ and all of its subdomains and all their respective pages ("Website") and your use of its online services ("Services"). These Disclaimers shall constitute, as added, amended, modified, supplemented, or restated from time to time, binding indemnity agreement between you and OSA Decentralized Limited, a company, incorporated in accordance with the laws of the British Virgin Islands under the number 1978260 ("Company", "we") applicable to your use of the Website and the Service, including, but not limited, to the acquisition of the information about the Company or the OSA Decentralized Project ("Project") or its Tokens ("Tokens").</p>	<p>تاريخ آخر تحديث: 23 مايو 2018</p> <p>يرجى قراءة بيانات إخلاء المسؤولية عن استخدام موقع الويب ("إخلاء المسؤولية")، والذي ينطبق على استخدامك لموقع الويب https://osadc.io/en/ وجميع نطاقاته الفرعية وجميع صفحاته ذات الصلة ("موقع الويب") واستخدامك لخدماته عبر الإنترنت ("الخدمات"). يشكل إخلاء المسؤولية هذا، حسب ما يتم إدخال عليه من إضافات أو تعديلات أو تغييرات أو ملحقات أو إعادة صياغة من وقت لآخر، اتفاقية تعويض ملزمة بينك وبين OSA Decentralized Limited - وهي شركة أدرجت وفقاً لقوانين جزر فيرجن البريطانية تحت رقم 1978260 (ويُشار إليها باسم "الشركة" أو "نحن"). وهذه الاتفاقية تسري على استخدامك للموقع والخدمة، متضمنة - على سبيل المثال لا الحصر - الحصول على معلومات عن الشركة أو مشروع OSA Decentralized ("المشروع") أو عملاتها الرمزية ("العملات الرمزية"). - وهي شركة مسجلة في</p>
<p>1. INTRODUCTION</p> <p>1.1. The information contained on the Website is for general information purposes only.</p> <p>1.2. The Company assumes no responsibility for errors or omissions in the contents on the Website.</p>	<p>1. مقدمة</p> <p>1.1. تُستخدم المعلومات الواردة في موقع الويب لأغراض المعلومات العامة فقط.</p> <p>1.2. لا تتحمل الشركة أية مسؤولية عن الأخطاء أو الإغفالات في محتويات موقع الويب.</p> <p>1.3. لا تتحمل الشركة مسؤولية أي ضرر خاص أو مباشر أو غير مباشر أو مترتب أو عرضي أو أية أضرار أيًا كانت، سواء كانت ناتجة عن تنفيذ العقد أو الإهمال أو</p>

<p>1.3. In no event shall the Company be liable for any special, direct, indirect, consequential, or incidental damages or any damages whatsoever, whether in an action of contract, negligence or other tort, arising out of or in connection with the use of the Website or the contents of the Website. The Company reserves the right to make additions, deletions, or modification to the contents on the Service at any time without prior notice.</p> <p>1.4. The Company cannot warrant that the website is free of viruses or other harmful components.</p>	<p>أي مسؤولية تقصيرية أخرى تنشأ نتيجة عن أو تتعلق باستخدام موقع الويب أو محتوياته. تحتفظ الشركة بحقوقها في القيام بالإضافة أو الحذف أو التعديل على محتويات الخدمة في أي وقت دون إخطار مسبق.</p> <p>1.4 لا يمكن للشركة ضمان خلو موقع الويب من الفيروسات أو المحتويات الضارة الأخرى.</p>
<p>2. WEBSITE INFORMATION STATUS AND RESTRICTED PERSONS</p> <p>2.1 The information set forth on the Website may not be exhaustive and does not imply any elements of a contractual relationship. The contents of the Website are not binding for Company Parties and Company reserves the right to make additions, deletions, or modification to the contents on the Website at any time without prior notice.</p> <p>2.2 The information on the Website is a property of the Company and shall not be reproduced, copied, transferred or otherwise distributed to any third party. The Website is designed for general informational purposes only, as a guide to certain aspects of the conceptual considerations associated with the narrow issues it addresses.</p> <p>2.3 The information on the Website does not constitute investment, legal, tax, regulatory, financial,</p>	<p>2. حالة معلومات الموقع والأشخاص المقيدون</p> <p>2.1 لا تعتبر المعلومات الواردة في موقع الويب شاملة، ولا تتضمن أي عناصر ذات علاقة تعاقدية. لا تعد محتويات الموقع ملزمة لأطراف الشركة، وتحتفظ الشركة بحقوقها في القيام بالإضافة أو الحذف أو التعديل على محتويات الموقع في أي وقت دون إخطار مسبق.</p> <p>2.2 تعد المعلومات الواردة على موقع الويب مملوكة للشركة ولا يجوز استنساخها أو نسخها أو نقلها أو بخلاف ذلك توزيعها على أي طرف آخر. يعد موقع الويب مخصصًا للأغراض المعلوماتية العامة فقط، وذلك على سبيل الإرشاد في جوانب معينة خاصة باعتبارات تتعلق بمفاهيم ذات صلة بالقضايا الصغيرة التي تتعامل معها.</p> <p>2.3 لا تُشكّل المعلومات الموجودة على موقع الويب استشارة في المجال الاستثماري أو القانوني أو الضرائب أو القوانين التنظيمية أو الشؤون المالية أو المحاسبية أو أية استشارة أخرى، ولا يُقصد من المعلومات المقدمة على موقع الويب تقديم الأساس الوحيد لأي تقييم لمعاملة تتعلق بالحصول على العملات الرمزية. يجب على المشتري المحتمل قبل الحصول على العملات الرمزية أن يتشاور مع مستشاره/مستشارها في المجال القانوني و/أو الاستثماري و/أو المحاسبي و/أو الضريبي، وغيرهم من المستشارين لتحديد الفوائد والأعباء والنتائج الأخرى المحتملة لتلك المعاملة.</p> <p>2.4 لا يوجد على موقع الويب هذا ما يُشكل نشرة إكتتاب من أي نوع أو دعوة للاستثمار، ولا يوجد ما يتعلق بأي شكل من الأشكال بعرض أو طلب عرض لشراء أي</p>

	<p>أوراق مالية في أي ولاية قضائية. لا تتكون المعلومات الواردة على موقع الويب وفقاً لقوانين أو لوائح أي ولاية قضائية ولا تخضع لها، وذلك من حيث حظر أو تقييد أي شكل من أشكال المعاملات المتعلقة بالعملة الرمزية الرقمية أو استخدامها.</p> <p>2.5 لا تعد العملة الرمزية عملة رقمية أو ورقة مالية أو سلعة أو أي نوع آخر من الأدوات المالية، وهي غير مسجلة بموجب قانون الأوراق المالية للولايات المتحدة لسنة 1993 أو قوانين الأوراق المالية في أية ولاية من الولايات المتحدة الأمريكية أو قوانين الأوراق المالية لأي بلد بما في ذلك قوانين الأوراق المالية لأي ولاية قضائية يقيم بها حامل العملة الرمزية المحتمل.</p>
<p>2.4 Nothing on this Website shall be deemed to constitute a prospectus of any sort or a solicitation for investment, nor does it in any way pertain to an offering or a solicitation of an offer to buy any securities in any jurisdiction. The information on the Website is not composed in accordance with, and is not subject to, laws or regulations of any jurisdiction which prohibit or in any manner restrict transactions in respect to, or with use of, digital tokens.</p>	<p>2.6 لا يُستخدم موقع الويب في عرض العملات الرمزية أو توزيعها، بالإضافة إلى إعادة بيعها أو بخلاف ذلك تحويل ملكيتها إلى مواطنين أو أشخاص طبيعيين أو اعتباريين أو أشخاص يقع محل إقامتهم المعتاد أو موطنهم أو مقر تأسيس شركتهم (1) في الولايات المتحدة الأمريكية (متضمنة ولاياتها ومقاطعة كولومبيا)، أو بورتوريكو، أو جزر العذراء الأمريكية وأي ممتلكات للولايات المتحدة الأمريكية، أو (2) في البلد أو الإقليم الذي تكون فيه معاملات العملات الرمزية الرقمية محظورة أو مقيدة بأي شكل من الأشكال بواسطة القوانين أو اللوائح المعمول بها. إذا اشترى ذلك الشخص المقيد العملات الرمزية، يكون ذلك الشخص قد قام بذلك على أساس غير قانوني أو غير مرخص أو احتيالي، ويتحمل في ذلك الصدد عواقب سلبية.</p>
<p>2.5 The Token is not a digital currency, security, commodity, or any other kind of financial instrument and has not been registered under the United States Securities Act of 1933, the securities laws of any state of the United States of America, or the securities laws of any other country, including the securities laws of any jurisdiction in which a potential token holder is a resident.</p>	<p>2.7 لا تقدم الشركة أو توزع العملات الرمزية ولا تقوم بأي عمل تجاري (نشاط) في أي نشاط خاضع للوائح التنظيمية في سنغافورة أو جمهورية الصين الشعبية أو كوريا الجنوبية أو غيرها من البلدان والأقاليم التي تحدث بها المعاملات ذات الصلة أو المتعلقة باستخدام العملات الرمزية الرقمية، بموجب اللوائح المقيدة أو التي تتطلب أن تكون الشركة مسجلة أو مرخصة من جانب أي سلطات حكومية سارية.</p>
	<p>2.8 يجب على كل زائر لموقع الويب أن يتوقف عن مراجعة معلومات موقع الويب، ويغادر الموقع على الفور في حالة اعتبار المعلومات المتوفرة على الموقع تمثل نوعاً من المعلومات التي لا يجوز تقديمها له/لها من الناحية القانونية وفقاً لقوانين الولاية القضائية للزائر. يقع على عاتق كل زائر لموقع الويب، وبالتالي كل مشتري محتمل للعملات الرمزية مسؤولية تحديد ما إذا كان بإمكانه/ إمكانها المراجعة القانونية لمعلومات موقع الويب، وشراء العملات الرمزية في نطاق الولاية القضائية للزائر، وما إذا كان بإمكان الزائر إعادة بيع</p>
<p>2.6 The Website is not used for the Tokens to be offered or distributed to, as well as to be resold or otherwise alienated to, citizens, natural and legal persons, those</p>	

<p>with their habitual residence, location, or their seat of incorporation (i) in the United States of America (including its states and the District of Columbia), Puerto Rico, the Virgin Islands of the United States, any other possessions of the United States of America, or (ii) in the country or territory where transactions with digital tokens are prohibited or in any manner restricted by applicable laws or regulations. If such restricted person purchases the Tokens, such restricted person has done so on an unlawful, unauthorized, and fraudulent basis and in this regard shall bear negative consequences.</p>	<p>العملات الرمزية إلى مشترٍ آخر في أي ولاية قضائية يعينها في المستقبل إن أمكن.</p> <p>2.9 تُشكّل بعض البيانات والتقييمات والمعلومات المالية الواردة في هذا الموقع بيانات أو معلومات استشرافية. وتشمل تلك المعلومات أو البيانات الاستشرافية مخاطر وشكوكًا معروفة وغير معروفة - قد تتسبب في اختلاف الأحداث أو النتائج الفعلية بشكل جوهري عن التقييمات أو النتائج الضمنية أو التي تم التعبير عنها في تلك المعلومات أو البيانات الاستشرافية.</p> <p>2.10 تحتفظ الشركة بحقها في تقييد الوصول إلى موقع الويب ورفض بيع العملات الرمزية لأي شخص لا يستوفي المعايير اللازمة لشراء تلك العملات على النحو المنصوص عليه أدناه وبموجب القانون المعمول به. وعلى وجه الخصوص، يجوز للشركة تقييد الوصول/رفض بيع العملات الرمزية إلى هؤلاء الزائرين/المشترين الذين لا يستوفون معايير الأهلية التي تضعها الشركة من وقت لآخر وفقًا لتقديرها وحدها.</p>
<p>2.7 Company neither offers or distributes the Tokens nor carries on a business (activity) in any regulated activity in Singapore, the People’s Republic of China, South Korea, or other countries and territories where transactions in respect to, or with use of, digital tokens fall under the restrictive regulations or require the Company to be registered or licensed with any applicable governmental authorities.</p>	
<p>2.8 Each visitor of the Website must cease reviewing the Website information and immediately leave the Website in case the information on the Website constitutes the kind of information that may not be lawfully presented to him/her in accordance with the laws of the visitor’s jurisdiction. It is the responsibility of each visitor of the Website and consequently a potential purchaser of the Tokens to determine if s/he can legally review the Website information</p>	

<p>and purchase the Tokens in the visitor's jurisdiction and whether the visitor can then resell the Tokens to another purchaser in any given jurisdiction in the future if applicable.</p> <p>2.9 Certain statements, estimates, and financial information contained on this Website constitute forward-looking statements or information. Such forward-looking statements or information involve known and unknown risks and uncertainties which may cause actual events or results to differ materially from the estimates or the results implied or expressed in such forward-looking statements or information.</p> <p>2.10 The Company shall reserve the right to restrict access to the Website and to refuse selling the Tokens to anyone who does not meet criteria necessary for their buying as set out hereunder and by the applicable law. In particular, the Company may restrict access/refuse to sell the Tokens to those visitors/purchasers who do not meet the eligibility criteria established by the Company from to time in its sole discretion.</p>	
<p>3. PRIORITY OF INFORMATION ORIGIN AND INTERPRETATION</p> <p>3.1 The English language Website is the primary official source of information about the Project and/or the Company. The information contained on the Website may from time to time be translated into other languages. In the course of such translation some of the information contained herein may be lost, corrupted, or misrepresented. The accuracy of such alternative</p>	<p>3. أولوية أصل المعلومات والتفسير</p> <p>3.1 تعد اللغة الإنجليزية للموقع بمثابة المصدر الرسمي الأساسي للمعلومات الخاصة بالمشروع و/أو الشركة. يجوز ترجمة المعلومات الواردة على موقع الويب من وقت لآخر إلى لغات أخرى. قد تتعرض بعض من المعلومات الواردة فيه خلال الترجمة للفقدان أو التلف أو التحريف. ولذلك لا يمكن ضمان دقة عمليات الاتصال البديلة المذكورة. في حالة وجود أي اختلاف أو عدم اتساق بين تلك الترجمات، تكون اللغة الرسمية للموقع هي اللغة الإنجليزية وتسود أحكام المستندات الأصلية المكتوبة باللغة الإنجليزية على الموقع.</p>

<p>communications cannot be guaranteed. In the event of any conflicts or inconsistencies between such translations, the official English language Website, and the provisions of the original English language documents presented on it, shall prevail.</p> <p>3.2 The current version of the Website aggregates all current information about the Project and/or the Company, constitutes the priority source of information in connection with the Company and the Project to all interested parties, and its contents supersede all previous versions of the Website or other current or outdated sources of information, whether written or oral, relating to the Project and/or Company.</p>	<p>3.2 يضم الإصدار الحالي لموقع الويب جميع المعلومات الحالية حول المشروع و/أو الشركة، ويمثل المصدر الأول للمعلومات فيما يتعلق بالشركة والمشروع لجميع الأطراف المعنية، وتحل محتوياته محل جميع الإصدارات السابقة للموقع أو غيرها من مصادر المعلومات الحالية أو القديمة، سواء كانت مكتوبة أو شفوية، فيما يتعلق بالمشروع و/أو الشركة.</p>
--	---